
“Alsof het zonnetje in huis is gekomen!”

is één van de reacties die Michelle 

van de Steeg hoorde in het ontmoe-

tingscentrum van Het Ravelijn. 

Zij werkt bij King Arthur Groep, een 

thuiszorgorganisatie die op kleine 

schaal zorg organiseert voor mensen 

met een (beginnende) vorm van 

dementie. Sinds 4 januari 2022 doet 

de organisatie dat drie dagen per 

week in het Ravelijn.

Wat is dementie?

Dementie is de naam voor een 

combinatie van symptomen waarbij 

de hersenen informatie niet meer 

goed kunnen verwerken. Eén op de 

vijf mensen krijgt dementie. Zij krijgen 

geheugenproblemen, problemen 

met denken en taal en hun karakter 

en gedrag kunnen veranderen. 

Naarmate de ziekte erger wordt, 

verliest iemand steeds meer de regie 

over zijn of haar leven. Hij of zij 
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Een bewogen 
start van 2022

We begonnen het jaar 2022 redelijk 

goed. Corona was wat op de achter-

grond geraakt maar plotseling werden 

we opgeschrikt door de oorlog in 

Oekraïne. De oorlog is afschuwelijk. 

Vooral voor al die mensen die hier 

rechtstreeks mee te maken hebben. 

Moeten vluchten voor je leven, in 

angst zitten omdat je niet weet hoe 

het gaat met familieleden of vrienden 

en niet weten of je ooit weer terug 

kunt keren naar je huis of wat daarvan 

over is. 

De oorlog raakt ons allemaal. Ten 

eerste omdat we meeleven met al die 

onschuldige mensen uit Oekraïne. 

Daarnaast worden we geconfronteerd 

met de maatschappelijke gevolgen. 

Hoge energieprijzen, hogere prijzen 

in de supermarkt, tekort aan diverse 

materialen, oplopende rente en een 

stilstaande economie. Voor mensen 

met een kleine portemonnee komt dit 

heel hard aan. Mensen met de aller-

laagste inkomens kunnen energietoe-

slag bij de gemeente Gooise Meren 

aanvragen. In deze uitgave leest u of 

u hiervoor in aanmerking komt en 

hoe u de toeslag kunt aanvragen.

Vanaf begin dit jaar vult de King 

Arthur Groep een aantal dagdelen in 

de week de recreatieruimte van het 

Ravelijn met haar cliënten voor de 

dagbesteding. De bewonerscommissie 

van het Ravelijn en wethouder Barbara 

Boudewijns van de gemeente Gooise 

Meren maakten dit mogelijk. De King 

Arthur Groep zoekt nog vrijwilligers 

om de deelnemers te ondersteunen bij 

de activiteiten. Dus hebt u een paar 

uurtjes in de week over? Meld u dan 

aan bij de King Arthur Groep. In het 

artikel kunt u lezen hoe u zich kunt 

opgeven.

 

Nieuw in de ontmoetingsruimte van Het Ravelijn:

Dagbesteding voor mensen 
met dementie (én anderen!)
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wordt steeds afhankelijker van de 

hulp van anderen, de mantelzorgers. 

Die worden steeds meer belast. 

Stimuleren en ontzorgen

Michelle: “De dagbesteding is goed 

voor mensen met dementie én voor 

hun mantelzorgers. Professionele 

zorgmedewerkers zorgen ervoor dat 

de deelnemers worden gestimuleerd 

om goed te eten en te drinken, hun 

medicijnen te nemen, te bewegen en 

leuke dingen te doen. Zij bieden veel 

tijd per persoon. Vrijwilligers helpen 

daarbij. Dit ontlast de mantelzorgers 

enorm; zij hebben één of meerdere 

dagen per week hun handen vrij.” 

Leuke activiteiten

“Niet alleen mensen met dementie 

zijn welkom,” zegt Michelle, “maar 

ook bewoners van Het Ravelijn en 

mensen uit de wijk die gezelligheid 

zoeken en een handje willen helpen. 

In het centrum ziet iedereen naar 

elkaar om. We doen allerlei activiteiten, 

zoals koken, koffiedrinken, beweeg-

spelletjes, sjoelen, bingo, timmeren 

en wandelen. We doen wat de dag 

brengt; wil iemand bijvoorbeeld schil-

deren, dan kan dat. Net als uitrusten 
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Dagbesteding in Het Ravelijn

Gezocht: vrijwilligers

Heeft u een uurtje of een paar 

uur per week over? Michelle zoekt 

vrijwilligers om de deelnemers te 

ondersteunen bij de activiteiten 

(samen) koken (en mee te eten), 

samen activiteiten doen, zoals een 

spelletje, jeu-de-boules, samen 

met een deelnemer een wandeling 

maken of gewoon gezellig aandacht 

geven bij een kopie koffie of thee. 

Een praatje kan vaak heel belang-

rijk zijn. Iets voor u? Neem contact 

op met Michelle: 06 – 437 233 84 

of mail: michelle.van.de.steeg@

kingarthurgroep.nl

in de luie zithoekjes, een boek lezen 

of op het terras genieten van de zon.” 

Warm bad

Woningstichting Naarden en de 

bewonerscommissie van Het Ravelijn 

hebben de dagbesteding mede moge-

lijk gemaakt. Michelle: “Toen ik de 

ruimte voor het eerst zag, dacht ik; dit 

is het! Het is er ruim en gezellig, 

er was een podium en er kon een 

keuken in. Bij Woningstichting 

Naarden en de bewonerscommissie 

kwamen we in een warm bad. Samen 

keken we wat mogelijk was en ieder 

droeg zijn steentje bij. Ook voor de 

bewoners heeft de nieuwe dagbeste-

ding toegevoegde waarde. Dankzij 

de nieuwe keuken kunnen zij nu ook 

maaltijd-avonden organiseren. En zij 

kunnen meedoen met activiteiten.”

Voor veel huishoudens met een kleine 

beurs is de financiële nood hoog 

door de gestegen energieprijzen en 

duurdere boodschappen. 

Om de pijn van de hogere energie-

rekening te verzachten heeft de 

gemeente Gooise Meren van het 

Rijk een financiële bijdrage van 

€ 317.582 ontvangen. Hiermee 

kunnen we huishoudens met een 

laag inkomen en die een hoge energie-

rekening hebben ondersteunen. 

Wie hebben recht op de 

energietoeslag van € 800 ?

Heeft u een bijstandsuitkering, IOAW-

uitkering of IOAZ-uitkering? Dan hoeft 

u niets te doen, u krijgt het bedrag 

vanzelf. De gemeente mag eenmalig 

€ 800 energietoeslag aan huishoudens 

uitkeren. Huishoudens met een 

inkomen op of net boven het sociaal 

minimum inkomen komen dit jaar in 

aanmerking voor € 800 energietoeslag 

om de energierekening te kunnen 

betalen. 

U heeft tot 31 oktober 2022 tijd om 

de energietoeslag aan te vragen*.

Ondersteuning bij energiebesparende 

maatregelen

Wilt u besparen op energie, maar 

weet u niet hoe? Vraag een gratis 

energie-adviesgesprek aan met een 

energiecoach bij vrijwilligersorganisatie 

Wattnu (www.wattnu.org). 

De gemeente Gooise Meren werkt 

samen met Wattnu. En Wattnu werkt 

op haar beurt samen met Versa 

Welzijn en RepairCafé. Door de 

gezamenlijk inzet van zo’n 75 vrij-

willigers wordt er fors bespaard op 

salariskosten en kan er meer geld 

besteed worden aan advies en 

materialen.

Extra energietoeslag voor lage inkomens

*Voor uitgebreide informatie kunt u 

bovenstaande qr-code gebruiken:

of u bezoekt de website van 

Gooise Meren met onderstaande 

link:

https://gooisemeren.nl/

inkomensondersteuning-en

-toeslagen/energietoeslag-voor

-lage-inkomens/

Geert Drexhage nam op 1 mei afscheid 

van Woningstichting Naarden. Geert 

was jarenlang hoofd Techniek en 

heeft vanuit zijn rol een grote bijdrage 

geleverd aan de ontwikkeling van 

Woningstichting Naarden. Veel huur-

ders kennen Geert persoonlijk. Geert 

heeft ervoor gekozen om met vroeg-

pensioen te gaan, wij wensen hem nog 

veel gelukkige en gezonde jaren.

  

Huurdersbelang heeft na 2 jaar corona-

maatregelen weer een Algemene Leden-

vergadering kunnen organiseren. Er 

zijn 2 nieuwe bestuursleden benoemd: 

Mireille Biswane en Arthur Riet. 

Daarnaast is Aleid Hamelink voor de 

volgende termijn herkozen. Ik wil hier-

bij mijn complimenten uitspreken voor 

alle bestuursleden van Huurdersbelang 

die zich belangeloos inzetten voor alle 

huurders en voor Woningstichting 

Naarden. Huurdersbelang is een 

belangrijke gesprekspartner voor 

Woningstichting Naarden als het gaat 

om het bewaken van de belangen van 

de huurders en het vormen van beleid. 

Aansluitend op het formele gedeelte 

was er een presentatie van Wattnu, 

de energiecoöperatie van de gemeente 

Gooise Meren met een zeer actueel 

onderwerp: Energiebesparing. 

Als laatste wil ik stilstaan bij het 

afscheid van vier bestuursleden van 

Bewonerscommissies. De Bewoners-

commissie van de Schans/Bonnet 

heeft afscheid genomen van Evelien 

Ockhuijsen, Gerard Glas en Johan Vos. 

In het Ravelijn heeft de Bewoners-

commissie afscheid genomen van 

Emmy Fokker. Alle bestuursleden 

hebben zich jarenlang belangeloos 

ingezet als bestuurslid van de 

Bewonerscommissie. Dit geeft vaak 

veel voldoening maar het is ook niet 

altijd makkelijk. Ook voor deze 

bestuursleden wil ik mijn complimen-

ten uitspreken en ze hartelijk danken 

voor hun inzet. 

Ik sluit af met u 

een mooie zomer toe te wensen. 

Lilian Verheul 
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Rooster van aftreden Huurdersbelang Woningstichting Naarden

Naam Functie Jaar van aftreden Herkiesbaar Bijzonderheden

Aleid Hamelink voorzitter  2025  NVT -

Gijs Rebel secretaris  2024  NVT -

Rieneke van Capelle penningmeester  2023  NVT -

Mireille Biswane lid  2025  NVT -

Arthur Riet lid  2025  NVT -

Meer informatie en contact met HBWSN, 
kijk op de website: www.hbwsn.nl

Postadres:
Huurdersbelang Woningstichting Naarden - p/a Generaal Kraijenhoffstraat 76, 1411 BE Naarden

E-mailadres: info@hbwsn.nl

Niet alleen op bestuurlijk niveau bij 

Woningstichting Naarden, maar ook 

zijn wij regionaal belangrijke gespreks-

partners bij gemeentes en instellingen.

Daarbij hebben wij de primaire taak 

op te komen voor de belangen van 

onze medehuurders. Denk daarbij aan 

betaalbare huren, energievraagstukken, 

onderhoud, leefklimaat en meerdere 

zaken die voor huurders van belang 

kunnen zijn.

Na twee jaar zonder enige ledenbij-

eenkomst wegens coronaperikelen kon 

nu weer een Algemene Ledenverga-

dering worden gehouden. Niet dat we 

geheel coronavrij waren, want zowel 

bij het bestuur als bij de genodigden 

gooide een besmetting roet in het eten. 

Voor deze vergadering hadden slechts 

24 huurders van WSN zich opgegeven, 

maar uiteindelijk kwamen 52 huurders 

naar de recreatiezaal van Het Ravelijn, 

wat een gezellige drukte met zich 

meebracht.

De voorzitter begon deze bijeenkomst 

met een korte toelichting op het 

Werkplan 2022 -2023, gevolgd door 

Nieuws van Huurdersbelang Woningstichting Naarden
Mag ik mij even voorstellen? 

Arthur Riet, 
bestuurslid a.i. HBWSN

Wij kunnen niet genoeg 
benadrukken hoe groot 
het belang is van een 

sterk HBWSN. 

"Samenwerken aan een goede en veilige 
woonomgeving voor onze medehuurders."

Ik kom oorspronkelijk uit Den Haag en heb na mijn studie enige tijd gewerkt 

bij verzekeringsmaatschappij ENNIA (nu Aegon). Hoewel ik daar een leerzame 

en boeiende tijd had met leuke collega's besefte ik dat dit niet mijn roeping 

was. Ik volgde mijn droom en ging de opleiding fotografie volgen. Na het 

behalen van mijn diploma ben ik naar Almelo verhuisd (1980) waar ik all-

round fotograaf werd bij een fotostudio die in Twente een goede reputatie had.

Bij deze fotostudio heb ik ervaring opgedaan met vrijwel alle facetten van de 

fotografie. Van portretten, huwelijksreportages, architectuur- en industriële foto-

grafie tot donkere kamerwerkzaamheden kleur en zwartwit. In 1998 begon 

het te kriebelen en was het tijd om zaken om te gooien. Ik ben als zelfstandig 

fotograaf verder gegaan en heb mijn eigen fotostudio geopend. Ik heb mooie 

klanten gehad en vele interessante opdrachten voor hen mogen uitvoeren. 

In 2012 zijn we uiteindelijk komen wonen in Het Ravelijn in Naarden. Al 

snel heb ik samen met andere bewoners diverse activiteiten georganiseerd. 

Van theemiddagen en filmvoorstellingen tot lezingen en meer. Bovendien ben 

ik in 2014 nog een aantal maanden wooncoördinator geweest.

Tussen eind 2018 tot begin 2021 heb ik als secretaris/penningmeester deel 

uitgemaakt van het bestuur van HBWSN. Vorig jaar ontstond er een vacature 

door het vertrek van twee oudgedienden. Het bestuur nam weer contact met 

me op met het verzoek me toch weer bij hen aan te sluiten. Na een goed 

gesprek met hen ben ik nu weer bij HBWSN gekomen. Nu als algemeen lid. 

Om met alle (levens)ervaringen en kennis die ik heb opgedaan, en samen 

met mijn mede-bestuursleden èn Woningstichting Naarden, te gaan werken 

aan een goede en veilige woonomgeving voor onze medehuurders.

De thema-avond 2022 
Vindt plaats op 27 oktober! 

Save the date!

het aanstellen van Mireille Biswane 

en Arthur Riet als algemene bestuurs-

leden, waar door de aanwezigen met 

applaus op werd gereageerd. Ook 

kon de vergadering instemmen met 

een nieuwe termijn van de voorzitter 

Aleid Hamelink. Tijdens de rondvraag 

kwam onder andere “overlast van 

medebewoners” ter sprake. Omdat 

HB uitsluitend een adviserende rol 

heeft werd in de vergadering gewezen 

op de mogelijkheid om een klacht bij 

de klachtencommissie in te dienen 

wanneer iemand het gevoel heeft door 

de woningstichting niet gehoord te 

worden. Op de website van WSN is 

Verslag van de Algemene Ledenvergadering

alle informatie hierover te vinden.

Inhoudelijk gaven de financiële 

documenten geen reden tot enige 

opmerking.

Na de pauze gaven een drietal energie-

coaches van Wattnu een duidelijke 

uitleg over het besparen van energie 

en de mogelijkheden van energie-

opwekking. Voor de aanwezigen had-

den zij tasjes meegebracht met spullen 

die helpen bij het eerstelijns besparen 

van energie. De bijdrage van Wattnu 

heeft zeer zeker bijgedragen tot het 

welslagen van deze vergadering.



Elf jaar geleden zocht én vond Geert 

Drexhage (61) bij ons wat hij wilde: 

meer contact met de mensen met en 

voor wie hij werkt. Hij werd ons hoofd 

Technische Dienst, maar gaat nu met 

vervroegd pensioen. 

Toen Geert bij ons kwam werken, 

nam hij bijna 30 jaar aan ervaring 

mee. Die deed hij op bij verschillende 

(grote) woningcorporaties en advies-

bureaus. Dat kwam ons goed van pas; 

wij hebben namelijk altijd plannen om 

het wonen voor u nog beter, prettiger 

en duurzamer te maken. 

Met zijn team deed Geert veel projec-

ten, waaronder twee nieuwbouw-

projecten en het verduurzamen van 

198 woningen. Volgens Geert waren 

dat intensieve trajecten voor zo’n 

‘kleine club als die van ons’. Geert: “Ik 

werkte veel met bewonerscommissies 

en bewoners. Dat vond ik erg leuk. 

Net als de samenwerking met collega’s. 

Ik ben rechttoe-rechtaan, maar tijd 

voor humor is er altijd.” 

Nu zwaait Geert af en gaat hij genieten 

van zijn hobby’s, zoals wandelen, 

fietsen en lezen. Ook wil hij zich gaan 

inzetten als vrijwilliger: “Ik wil mijn 

kennis graag overbrengen op jongeren, 

zij zijn de toekomst.” Wij gaan hem 

missen, maar bedanken hem en wen-

sen hem veel plezier in zíjn toekomst.

6 7

In alle woningen gaan wij in het najaar rookmelders monteren. 

Die zullen meestal in de overloop en beneden in de hal worden 

aangebracht. 

Wij werken hiervoor samen met een aannemer die contact 

met u zal opnemen voor het maken van een afspraak om de 

rookmelders te plaatsen. Vooraf ontvangt u van ons een brief met 

alle informatie over hoe dit zal gaan verlopen. 

De brandweer en de Nederlandse Brandwonden Stichting hebben een 

website gemaakt www.rookmelders.nl Hier kunt u lezen hoe belangrijk 

rookmelders zijn. 

Woningstichting Naarden brengt in 
alle woningen rookmelders aan. 

'Carnaval' in Naarden

De carnavalsvereniging de “Vesting-

narren” heeft op 1 maart de “blauwe 

Dinsdag Stunt” gewijd aan de sloop-

plannen die Woningstichting Naarden 

heeft voor de Huibert van Eijkenstraat.

Vanuit de Huibert van Eijkenstraat 

ging een bonte stoet met daarachter 

veel bewoners van de straat in 

optocht naar het kantoor van de 

Woningstichting. Voorop Prins Carnaval 

op een dragline met een symbolische 

sloopkogel.

De medewerkers van de Woning-

stichting hadden zich in allerijl voor-

bereid op de komst van de sloopkogel. 

De voorzitter van de bewonerscom-

missie Huibert van Eijkenstraat gaf in 

een toespraak aan dat de Vestingnarren 

hadden besloten dat het kantoor van 

de Woningstichting rijp was voor sloop 

in plaats van de woningen aan de 

Huibert van Eijkenstraat. 

Al met al was het een ludieke bijeen-

komst. Mevrouw Verheul werd 

vervolgens onderscheiden met de 

erepenning van de Vestingnarren. 

Geert Drexhage zwaait af

GE IET VAN D  ZOM
ER
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Generaal Kraijenhoffstraat 76

1411 BE  Naarden

T 035 - 694 73 75

E info@woningstichtingnaarden.nl

 I www.woningstichtingnaarden.nl

Afscheid 4 leden 
van twee bewonerscommissies

In het seniorencomplex Schans/Bon-

net hebben Evelien Ockhuijsen en 

Gerard Glas afscheid genomen als 

leden van de bewonerscommissie.

Een half jaar daarvoor had Johan Vos 

ook al aangegeven te willen stoppen.

We hebben stil gestaan bij hun 

afscheid en gememoreerd hoe ze 

jarenlang bezig zijn geweest voor de 

bewoners.

Koffieochtend, borrelmiddag, spelletjes-

middag en met Koningsdag gezamen-

lijk TV kijken in de recreatieruimte.

Het werd allemaal zeer gewaardeerd 

door de bewoners.Echter, corona heeft 

alle activiteiten tot nul gereduceerd en 

dat twee jaar lang.

Dat werd enorm betreurd door de 

bewoners en door de bewoners-

commissie.

Op dit moment zijn we bezig nieuwe 

leden voor de bewonerscommissie 

te werven, dus mocht u als bewoner 

van Schans/Bonnet zich hiervoor 

willen inzetten, meldt u zich dan. 

Uiteraard ondersteunt WSN u hierbij.

In het Ravelijn is afscheid genomen 

van de voorzitter van de bewoners-

commissie, Emmy Fokker.

Zij is jarenlang actief geweest als lid 

en voorzitter van de bewonerscom-

missie en Emmy vond het tijd om af 

te treden.

Emmy heeft altijd oog gehad voor de 

leefbaarheid in het Ravelijn. Ook in 

het Ravelijn werd een groot aantal 

activiteiten georganiseerd waar veel 

bewoners graag aan deelnamen. Ook 

is Emmy een van de initiatiefnemers 

geweest die ervoor gezorgd heeft dat 

de King Arthur Groep in het Ravelijn 

drie dagen per week dagbesteding 

kan aanbieden. Op de jaarvergadering 

waarin zij aftrad werd zij bedankt met 

een staande ovatie als teken van dank 

voor haar inzet.

Het nieuwe bestuur, bestaande uit 

Robin Alberdinck Thijm, Wim Neef en 

Rob Volk is enthousiast aan de slag 

gegaan en hoopt in de voetsporen van 

Emmy haar werk voort te zetten.

V.l.n.r Johan Vos, Evelien Ockhuijsen, Gerard Glas

Emmy Fokker


